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КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 
VIІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ З ПИТАНЬ БЮДЖЕТУ ТА 

СОЦІАЛЬНО-ЕКОНОМІЧНОГО РОЗВИТКУ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                         тел.:(044) 202-70-43 

 

 

ПРОТОКОЛ № 9 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань бюджету та 

соціально-економічного розвитку 

 

м. Київ                       

12.09.2014 

 

Склад комісії – 17 осіб. 

Присутні – 13 осіб:  
Голова комісії: А.Странніков;  

Перший заступник голови комісії: В.Столар; 

Заступник голови комісії: О.Вовченко; 

Секретар комісії: Г.Ясинський; 

Члени комісії:  В.Білич, В.Гончаров, І.Косіченко, В.Онуфрійчук, Я.Горбунов, 

М.Шкуро, О.Грановський, В.Гацько, С.Котвицький; 

Відсутні – 4 особи: О.Чернецький, М.Гапчук, В.Пишняк, В.Бондаренко. 

 

Запрошені: 

 

Н.Шульга – голова комісії Київради з питань освіти, науки та інноваційної 

політики; 

О.Маляревич – заступник голови постійної комісії Київради з питань сім'ї, 

молоді та спорту; 

О.Пабат – депутат Київради; 

В.Михайленко – депутат Київради; 

Г.Сінцов – голова Дарницької районної у м. Києві державної адміністрації; 

В.Репік – директор Департаменту фінансів виконавчого органу Київради 

(Київської міської державної адміністрації);  

М.Поворозник – директор Департаменту економіки та інвестицій виконавчого 

органу Київради (Київської міської державної адміністрації); 

О.Фіданян – директор Департаменту освіти і науки, молоді та спорту 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації); 

О.Бортник – директор Департаменту транспортної інфраструктури виконавчого 

органу Київради (Київської міської державної адміністрації); 
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О.Корень – заступник директора Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації); 

В.Вакаренко – заступник директора Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації); 

Н.Мельник – начальник управління з питань пайової участі Департаменту 

економіки та інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації); 

С.Майзель - директор КП «Киїпастранс»; 

О.Крижанівська – представник КП «Київпастранс»; 

С.Данилюк – представник ТОВ «Трастбуд»; 

І.Олексієнко – заступник голови ОСН «КН РЖН Виноградар»; 

О.Хавронюк – помічник депутата Київради В.Гончарова; 

О.Василенко – представник заявника Г.Василенко; 

О.Луценко – довірена особа заявника А.Міліневського; 

Представники приватних закладів освіти міста Києва; 

Представники громадськості. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про погодження розпорядження виконавчого органу Київради (Київської 

міської державної адміністрації) від 27.08.2014 № 950 «Про перерозподіл 

видатків бюджету міста Києва, передбачених Дарницькій районній в місті 

державній адміністрації на 2014 рік». (Доповідач Г.Сінцов) 

2. Про проект рішення «Про внесення змін до Положення про оренду майна 

територіальної громади міста Києва, затвердженого рішенням Київської міської 

ради від 22 вересня 2011 року № 34/6250».  (від 26.08.2014 № 08/231-627/пр.) 

(Доповідачі Н.Шульга, В.Білич) 
3. Про проект рішення «Про внесення змін до деяких рішень Київської міської 

ради у сфері освіти». (від 28.08.2014 № 08/231-640/пр.) (Доповідач О.Фіданян) 

4. Про проект  рішення  «Про проведення енергетичного аудиту об’єктів 

бюджетної сфери та житлово-комунального господарства м. Києва». (№08/231- 

505/ПР від 15.08.2014) (Доповідачі О.Пабат, В.Репік) 

5. Інформація про діяльність КП «Київпастранс». (Доповідач С.Майзель) 

6. Про повторний розгляд звернення гр. Василенко Г.І. від 13.09.2013 № 08/В-

2872. (Доповідачі А.Странніков, М.Поворозник, О.Василенко) 

7. Про розгляд звернення гр. Яремчука Н.Н. від 01.11.2013 № 08/Я-3412. 
(Доповідачі А.Странніков, М.Поворозник) 
8. Про розгляд звернення гр. Масика К.І. від 23.05.2013 № 08/М-1301. 
(Доповідачі А.Странніков, М.Поворозник) 

9. Про розгляд звернення гр. Шорохова О.В. (Доповідачі А.Странніков, 

М.Поворозник) 
10. Про  повторний розгляд звернення гр. Міліневського А.М. від 02.09.2014 

 № 08/М-2938 та від 04.04.2013 № 08/М-811. (Доповідачі А.Странніков, 

М.Поворозник, О.Луценко) 
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11.Про розгляд звернення КП «Житлоінвестбуд - УКБ» від 08.09.2014                    

№ 114/3902. (Доповідачі А.Странніков, М.Поворозник, В.Білич) 

12. Про розгляд звернення ТОВ «Трастбуд» від 10.09.2014 № 3/09. (Доповідачі 

А.Странніков, М.Поворозник, С.Данилюк) 
13. Про проект розпорядження Київського міського голови «Про вирішення у 

2014 році фінансових питань». (кошти у сумі 401 406,50 грн.) (Доповідач 

А.Странніков) 
14. Про проект розпорядження Київського міського голови «Про вирішення у 

2014 році фінансових питань». (кошти у сумі 226 137,09 грн.) (Доповідач 

А.Странніков) 
15. Про погодження розпорядження виконавчого органу Київради (Київської 

міської державної адміністрації)  від 08.09.2014 № 991 «Про перерозподіл 

видатків бюджету міста Києва, передбачених Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)  на 2014 рік». (Доповідачі В.Вакаренко, В.Репік) 

16. Про погодження розпорядження виконавчого органу Київради (Київської 

міської державної адміністрації) від 08.09.2014 № 992 «Про перерозподіл 

видатків бюджету міста Києва, передбачених Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)  на 2014 рік». (Доповідачі В.Вакаренко, В.Репік) 

17. Про проект рішення «Про заборону припинення електро-, тепло-, водо- та 

газопостачання навчальним закладам та закладам охорони здоров’я  та 

соціальної сфери комунальної форми власності міста Києва». (Доповідач 

В.Онуфрійчук) 
18. Про проект рішення «Про прийняття до комунальної власності 

територіальної громади міста Києва автотранспортного комплексу з об’єктами 

обслуговування на вул. Пухівській,4». (Доповідач В.Гончаров) 

19. Про проект рішення «Про створення центрального реєстру інвестиційних 

зобов’язань в м. Києві». (Доповідач О.Грановський) 

20. Про виконання  протокольного доручення № 7 постійної комісії Київради з 

питань бюджету та соціально-економічного розвитку  щодо вирішення питання 

погашення заборгованості перед ТОВ «Львівські автобусні заводи». 

(Доповідачі С.Майзель, В.Репік, В.Бортник, О.Крижановська) 

 

 

Розгляд питань: 

 

Слухали: А.Страннікова щодо прийняття в цілому порядку денного із 

двадцяти питань від 12.09.2014 засідання постійної комісії Київради з питань 

бюджету та соціально-економічного розвитку.  

Вирішили:  
Прийняти в цілому порядок денний із двадцяти питань від 12.09.2014 засідання 

постійної комісії Київради з питань бюджету та соціально-економічного 

розвитку. 
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Голосували:    За – 10,               Проти – 0,  Утримались – 0, 

Не голосували – 3. 

Рішення прийнято. 

 

 

1. Про погодження розпорядження виконавчого органу Київради 

(Київської міської державної адміністрації) від 27.08.2014 № 950 «Про 

перерозподіл видатків бюджету міста Києва, передбачених Дарницькій 

районній в місті державній адміністрації на 2014 рік». 

 

Слухали: Інформацію Г.Сінцова – голови Дарницької районної у м. Києві 

державної адміністрації  щодо  погодження розпорядження виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) від 27.08.2014 № 950 

«Про перерозподіл видатків бюджету міста Києва, передбачених Дарницькій 

районній в місті державній адміністрації на 2014 рік». 

Доповідач зазначив, що дане розпорядження затверджує перерозподіл видатків 

розвитку у загальній сумі 6 928 500 грн., передбачених Дарницькій районній у 

місті Києві державній адміністрації на 2014 рік у спеціальному фонді бюджету 

міста Києва в межах загального обсягу бюджетних призначень, шляхом 

зменшення видатків розвитку по коду тимчасової класифікації видатків та 

кредитування місцевих бюджетів 070807 «Інші освітні програми» в сумі 6 928 

500 грн. та збільшення видатків розвитку по коду тимчасової класифікації 

видатків та Кредитування місцевих бюджетів 070101 „Дошкільні заклади 

освіти" в сумі З 208 500 грн., по коду тимчасової класифікації видатків та 

кредитування місцевих бюджетів 070201 „Загальноосвітні школи (в т.ч. школа-

дитячий садок, інтернат при школі), спеціалізовані школи, ліцеї, гімназії, 

колегіуми” в сумі 3 520 000 грн., по коду тимчасової класифікації видатків та 

кредитування місцевих бюджетів 070304 „Спеціальні загальноосвітні школи-

інтернати,  школи та інші заклади освіти для дітей з вадами у фізичному чи 

розумовому розвитку” в сумі 200 000 грн.  

При затвердженні бюджету міста Києва на 2014 рік видатки на проведення 

капітальних ремонтів по галузі «Освіта»  були заплановані  по узагальнюючому  

коду тимчасової класифікації видатків та кредитування 070807 «Інші освітні 

програми», проте роботи здійснювались в дошкільних, загальноосвітніх 

навчальних закладах та школі інтернату, тому, з метою забезпечення цільового 

використання бюджетних коштів на проведення капітальних ремонтів в 

закладах освіти, є потреба у їх перерозподілі. 

Виступив: О.Вовченко із зауваженням щодо відсутності у постійній комісії 

детальної інформації  про обсяги та види виконаних ремонтних робіт у 

закладах освіти та пропозицією в подальшому, при поданні на розгляд 

постійної комісії аналогічних питань, надавати більш детальну інформацію по 

об’єктам. 

Виступив: А.Странніков з пропозицією погодити розпорядження виконавчого 

органу Київради (Київської міської державної адміністрації) від 27.08.2014      
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№ 950 «Про перерозподіл видатків бюджету міста Києва, передбачених 

Дарницькій районній в місті державній адміністрації на 2014 рік». 

Вирішили:  

Погодити розпорядження виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації) від 27.08.2014 № 950 «Про перерозподіл видатків 

бюджету міста Києва, передбачених Дарницькій районній в місті державній 

адміністрації на 2014 рік». 

Голосували:    За – 11,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 

Рішення  прийнято. 

 

 

2. Про проект рішення «Про внесення змін до Положення про оренду 

майна територіальної громади міста Києва, затвердженого рішенням 

Київської міської ради від 22 вересня 2011 року № 34/6250».   

 

Слухали: Інформацію В.Білича про результати засідання робочої групи по 

розгляду проекту рішення «Про внесення змін до Положення про оренду майна 

територіальної громади міста Києва, затвердженого рішенням Київської міської 

ради від 22 вересня 2011 року № 34/6250».  

Доповідач зазначив, що прийняття даного проекту рішення зумовлено 

дотриманням вимог статті 53 Конституції України щодо розвитку дошкільної, 

повної, загальної середньої освіти, різних форм навчання також 

конституційним принципом забезпечення рівних умов розвитку всіх форм 

власності.  Враховуючи те, що з 2011 року орендна плата за оренду нежитлових 

приміщень комунальної власності територіальної громади міста Києва 

суб’єктами освітньої діяльності, орендована площа  яких використовується для 

надання освітніх послуг згідно ліцензії у сферах дошкільної та загальної 

середньої освіти виросла з 2,5% до 32,4%, плата за енергоносії виросла в 2 рази, 

виникла необхідність прийняття даного проекту рішення. 

Виступив: В.Гацько із зауваженням, що даний проект рішення не передбачає 

створення рівних умов для суб’єктів господарювання, які мають ліцензії на 

здійснення діяльності у сферах дошкільної та загальної середньої освіти, 

оскільки не всі мають рівний доступ для отримання в оренду комунального 

майна для здійснення своєї діяльності. 

Виступив: А.Странніков  із зауваженням, що питання оренди комунального 

майна територіальної громади міста Києва не належить до компетенції 

постійної комісії Київської міської ради з питань бюджету та соціально-

економічного розвитку. 

Виступив: В.Михайленко – депутат Київської міської ради з інформацією, що 

приватні заклади освіти не мають фінансування з міського бюджету, в 

сьогоднішніх умовах школи знаходяться на межі виживання. 

Виступив: Я.Горбунов  зазначивши, що у випадку закриття приватних закладів 

освіти, бюджет міста матиме значні витрати на відновлення їх діяльності. 
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Виступив: О.Вовченко  зауваживши, що з економічної точки зору, 

встановлення орендної плати за  оренду нежитлових приміщень комунальної 

власності територіальної громади міста Києва в розмірі однієї гривні на рік є 

неприпустимим, оскільки приміщення зношуються та потребуватимуть 

капітального ремонту. 

Виступив: В.Гацько наголосивши, що суб’єкти господарювання,  які 

орендують майно по комерційним цінам знаходяться в нерівних умовах по 

відношенню до тих, які орендують комунальне майно. На сьогоднішній день 

відсутня можливість забезпечити рівні умови для всіх учасників ринку. 

Виступив: В.Онуфрійчук з інформацією, що прийняття даного проекту 

рішення дасть можливість стримати зростання плати за навчання у приватних 

закладах освіти. 

Виступив: О.Пабат – депутат Київської міської ради зауваживши, що у даному 

випадку відбувається порушення законодавства про конкурентні засади, 

оскільки приватні заклади освіти, які здійснюють свою діяльність на базі 

комунального майна, матимуть меншу собівартість плати за навчання ніж ті, 

що орендують майно за комерційними цінами. 

Виступила: О.Фіданян – директор Департаменту освіти і науки, молоді та 

спорту виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації) з інформацією, що на даний час у м. Києві в черзі на вступ до 

дошкільних навчальних закладів м.Києва перебуває близько 8 тис. дітей, 10-

20% від загальної кількості  дітей навчаються  у приватних начальних закладах. 

Виступив: В.Репік – директор Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) із поясненнями, що 

встановлення юридичним особам приватної форми власності в галузі освіти 

орендної плати у розмірі 1 грн. на рік призведе до втрат бюджету міста Києва 

та недоотримання доходів до спеціального фонду в частині власних 

надходжень, а відповідно  буде відсутній ресурс для здійснення запланованих 

витрат. Також у запропонованому проекті рішення Київради відсутні джерела, 

якими компенсуються витрати. 

Виступив: Г.Ясинський зауважив, що з економічної точки зору всі суб’єкти на 

ринку повинні мати рівні умови і надання одним суб’єктам, які орендують 

комунальне майно, переваг по відношенню до інших, є дискримінаційним і 

неправильним підходом, крім того, приміщення зношуються та 

потребуватимуть капітального ремонту. Порушується принцип відтворення. 

Пропозиція – розробити механізм зарахування капітальних вкладень в такі 

приміщення (ремонт, заміна вікон, утеплення, впровадження 

енергозберігаючих технологій) в рахунок орендної плати по таким 

приміщенням, для освітніх закладів. 

Виступив: А.Странніков із пропозицією провести спільне засідання постійної 

комісії Київської міської ради з питань бюджету та соціально-економічного 

розвитку, постійної комісії Київської міської ради з питань власності та 

постійної комісії Київської міської ради з питань освіти, науки та інноваційної 

політики з розгляду даного проекту рішення на найближчому засіданні 

постійної комісії. 
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Вирішили:  
Провести спільне засідання постійної комісії Київської міської ради з питань 

бюджету та соціально-економічного розвитку, постійної комісії Київської 

міської ради з питань власності та постійної комісії Київської міської ради з 

питань освіти, науки та інноваційної політики за участю представників 

Департаменту фінансів виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації) та Департаменту освіти і науки, молоді та спорту 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації) з 

розгляду даного проекту рішення на найближчому засіданні постійної комісії. 

Голосували:    За –9,               Проти – 0,              Утримались –2, 

Не голосували –2. 

Рішення  прийнято. 

 

 

3. Про проект рішення «Про внесення змін до деяких рішень Київської 

міської ради у сфері освіти». (від 28.08.2014 № 08/231-640/пр.) 

 

Слухали: Інформацію О.Фіданян – директора Департаменту освіти і науки, 

молоді та спорту виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації) стосовно проекту рішення «Про внесення змін до деяких рішень 

Київської міської ради у сфері освіти». 

Доповідач поінформувала, що результатом прийняття цього проекту рішення 

стане спрощення механізму погодження та затвердження статутів навчальних 

закладів комунальної власності територіальної громади м. Києва, що 

передавалися до сфери управління Дарницької, Оболонської та 

Шевченківської районних в місті Києві державних адміністрацій, у порядку, 

передбаченому пунктом 2 рішення Київської міської ради від 15 березня 2012 

року № 209/7546 «Про делегування повноважень виконавчого органу 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) та 

районним в місті Києві державним адміністраціям у сфері освіти» та 

проведення необхідних реєстраційних дій у зв’язку з перейменуванням 

навчальних закладів. 

Вирішили:  

Підтримати проект рішення «Про внесення змін до деяких рішень Київської 

міської ради у сфері освіти». 

Голосували:    За – 11,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 

Рішення  прийнято. 

 

 

4. Про проект  рішення  «Про проведення енергетичного аудиту об’єктів 

бюджетної сфери та житлово-комунального господарства м. Києва».  

Слухали: Інформацію О.Пабата – депутата Київської міської ради з 

інформацією щодо проекту рішення «Про проведення енергетичного аудиту 

об’єктів бюджетної сфери та житлово-комунального господарства м. Києва». 
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Доповідач зазначив, що наразі актуальним є проведення енергоаудитів об’єктів 

бюджетної сфери та житлово-комунального господарства для визначення 

ефективності використання енергетичних ресурсів і розробки системних 

енергозберігаючих технологій, що в подальшому призведе до суттєвого 

зменшення енерговитрат в житлово-комунальному господарстві м. Києва, 

дозволить зменшити обсяг шкідливих викидів та знизити рівень забруднення 

навколишнього природного середовища. 

Фінансове забезпечення проведення енергетичних обстежень (енергетичних 

аудитів) на об’єктах бюджетної сфери та житлово-комунального господарства 

планується здійснити за кошти бюджету м. Києва, інвестиційні та інші кошти, 

залучення яких не суперечить законодавству України, а виконання вимог 

рішення дасть можливість в подальшому заощаджувати кошти бюджету           

м. Києва. 

Також поінформував, що прийняття рішення дасть можливість перевірити 

ефективність використання енергетичних ресурсів і розробити системні 

економіко-обгрунтовані заходи по зниженню витрат на енергозбереження для 

підприємств бюджетної сфери та житлово-комунального господарства              

м. Києва, а в кінцевому результаті призведе до комплексної модернізації 

житлового фонду м. Києва, сприятиме реалізації державної політики щодо 

реформування і розвитку житлово-комунального господарства та будівельної 

сфери. 

Доповідач уточнив, що виконавцем робіт з енергетичного аудиту на об’єктах  

бюджетної сфери та житлово-комунального господарства визначено 

комунальне підприємство «Група впровадження проекту з енергозбереження в 

адміністративних і громадських будівлях м. Києва», відповідне уточнення  

вноситься  до  пункту 1.2 зазначеного проекту рішення. 

Виступив: В.Онуфрійчук  із пропозицією у пункті 1 даного проекту рішення 

слово «жовтня» замінити на слово «листопада». 

Виступив: В.Репік – директор Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) зауваживши, що 

реалізацією результатів енергоаудиту має стати для кожної конкретної 

установи комплекс енергозберігаючих заходів. 

Враховуючи напружене фінансове становище бюджету м. Києва, можливість у  

проведенні заходів з енергозбереження не може бути реалізована одночасно у 

всіх установах. Таким чином, встановлювати безумовну обов’язковість 

окремого проведення енергоаудиту без можливості реалізації його результатів 

у ході комплексу заходів з енергозбереження буде неефективним. З огляду на 

викладене, Департамент фінансів виконавчого органу Київради (Київської 

міської державної адміністрації) вважає за недоцільне прийняття даного 

проекту рішення. 

Виступив: Г.Ясинський наголосивши на важливості такої ініціативи та на 

необхідності здійснення фінансово-економічного обґрунтування зазначеного 

проекту рішення Київради, а саме джерел фінансування даних заходів. 

Пропозиція – залучати енерго-сервісні компанії для проведення аудиту за їх 

рахунок, із наступним залученням інвесторів для впровадження 
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енергоефективних технологій (наприклад: утеплення, теплові насоси, теплові 

редуктори, заміна газо-разрядних ламп на енергозберігаючі лампи ЛЕД) із 

поверненням інвестованих коштів інвесторам із за рахунок досягнутої економії. 

Виступив: А.Странніков із пропозицією проект рішення «Про проведення 

енергетичного аудиту об’єктів бюджетної сфери та житлово-комунального 

господарства м. Києва» взяти до розгляду, доручити суб’єкту подання надати 

фінансово-економічне обґрунтування витрат міського бюджету та направити 

його до Департаменту фінансів виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації) для отримання експертного висновку. 

Вирішили:  

1) Проект рішення «Про проведення енергетичного аудиту об’єктів бюджетної 

сфери та житлово-комунального господарства м. Києва» взяти до розгляду; 

2) Враховуючи пункт 7 статті 23 Регламенту Київської міської ради, доручити 

суб’єкту подання - депутату Київради О.Пабату надати фінансово-економічне 

обґрунтування витрат міського бюджету на реалізацію даного проекту рішення 

до постійної комісії Київради з питань бюджету та соціально-економічного 

розвитку та до Департаменту фінансів виконавчого органу Київради (Київської 

міської державної адміністрації). 

3) Департаменту фінансів виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації) надати експертний висновок  щодо проекту рішення 

Київради «Про проведення енергетичного аудиту об’єктів бюджетної сфери та 

житлово-комунального господарства м. Києва». 

Голосували:    За –11,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 

Рішення  прийнято. 

 

 

5. Інформація про діяльність КП «Київпастранс». 

 

Вирішили:  

Перенести розгляд питання щодо інформації про діяльність КП «Київпастранс» 

з ініціативи директора КП «Київпастранс» - С.Майзеля. 

Голосували:    За – 13,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 0. 

Рішення  прийнято. 

 

 

6. Про повторний розгляд звернення гр. Василенко Г.І. від 13.09.2013 № 

08/В-2872. 

Питання: Звільнення від сплати пайової участі (внеску) у створенні соціальної 

та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з будівництвом 

житлового будинку загальною площею  468,20 кв. м (в т.ч. гараж площею 30,00 

кв. м) (за даними КМБТІ) літ. «А» на вул. Червоноармійська, 2а (Бортничі) у 

Дарницькому районі м. Києва. 
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Слухали: М.Поворозника – директора Департаменту економіки та інвестицій 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації) з 

інформацією, що сума пайового внеску складає 61,07 тис.грн. (без ПДВ).  

Виступила: гр. О.Василенко – представник заявника з інформацією, що гр. 

Василенко Г.І. пенсіонерка, має статус «Дитина війни» та не має можливості 

сплатити пайовий внесок. Будинок збудований її сином та чоловіком, які вже 

померли.  гр. Василенко Г.І. не є приватними підприємцем чи засновником 

будь-яких господарських товариств та на неї не зареєстровано жодних 

транспортних засобів. 

Виступив: О.Вовченко із зауваженням, що  у зв’язку з недовиконанням 

дохідної частини бюджету м.Києва розглядати питання щодо звільнення від 

сплати пайової участі є недоцільним. 

Виступив: Г.Ясинський із підтримкою позиції заступника голови комісії та 

зауваженням, що у кращому випадку гр. Василенко Г.І. могла б звернутися до 

комісії за наданням на звільнення, а розстрочення по сплаті пайової участі 

(внеску) у створенні соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури 

м.Києва. Звільнення від сплати пайової участі є недоцільним. 

Вирішили: 
1. Звільнити гр.Василенко Г.І. від сплати пайової участі (внеску) у створенні 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з 

будівництвом житлового будинку загальною площею  468,20 кв. м (в т.ч. гараж 

площею 30,00 кв. м) (за даними КМБТІ) літ. «А» на вул. Червоноармійська, 2а 

(Бортничі) у Дарницькому районі м. Києва. 

Голосували:    За –1,               Проти –11,              Утримались – 1, 

Не голосували – 0. 

Рішення не  прийнято.  

2. Запропонувати гр.Василенко Г.І. розстрочення сплати рівними платежами 

терміном на 1 рік пайової участі (внеску) у створенні соціальної та інженерно-

транспортної інфраструктури м. Києва у зв’язку з будівництвом житлового 

будинку загальною площею  468,20 кв. м (в т.ч. гараж площею 30,00 кв. м) 

(заданими КМБТІ) літ. «А» на вул. Червоноармійська, 2а (Бортничі) у 

Дарницькому районі м. Києва. 

Голосували:    За – 9,               Проти –0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 4. 

Рішення  прийнято. 

 

 

7. Про розгляд звернення гр. Яремчука Н.Н. від 01.11.2013 № 08/Я-3412. 

Питання: Звільнення від сплати пайової участі (внеску) у створенні соціальної 

та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з будівництвом 

індивідуального житлового будинку загальною площею 676,20 кв.м (за даними 

КМБТІ) літ. «А» на провул. Лісному, 4-а, в Дарницькому районі м. Києва. 

Слухали: Інформацію М.Поворозника – директора Департаменту економіки та 

інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської державної 
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адміністрації) з інформацією, що сума пайового внеску складає 119,51 тис.грн. 

(без ПДВ). 

Виступив: Г.Ясинський з пропозицією перенести розгляд зазначеного питання 

з метою додаткового вивчення. 

Вирішили:  

Перенести розгляд питання щодо звільнення гр.Яремчука Н.Н. від сплати 

пайової участі (внеску) у створенні соціальної та інженерно-транспортної 

інфраструктури м. Києва у зв’язку з будівництвом індивідуального житлового 

будинку загальною площею 676,20 кв.м (за даними КМБТІ) літ. «А» по провул. 

Лісному, 4-а, в Дарницькому районі м. Києва. 

Голосували:    За – 11,               Проти – 0,              Утримались – 1, 

Не голосували – 1. 

Рішення  прийнято. 

 

 

8. Про розгляд звернення гр. Масика К.І. від 23.05.2013 № 08/М-1301. 

Питання: Звільнення від сплати пайової участі (внеску) у створенні соціальної 

та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва згідно договору №1158 від 

21.12.2007, укладеному у зв’язку з будівництвом індивідуального житлового 

будинку загальною площею 396,10 кв.м. на Смородинському узвозі, 6 у 

Шевченківському районі  м. Києв. 

Слухали: Інформацію М.Поворозника – директора Департаменту економіки та 

інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації) з інформацією, що заборгованість по сплаті пайового внеску 

згідно договору №1158 від 21.12.2007 складає 192,45 тис.грн. (у тому числі 

пеня -17,22 тис.грн).  

Виступив: В.Білич із пропозицією звільнити гр.Масика К.І. від сплати пайової 

участі у зв’язку з тим, що заявник інвалід ІІ групи, учасник ліквідації наслідків 

на Чорнобильській АЕС, у зазначеному будинку проживає родина з 6 осіб, крім 

цього у 1992 році перебуваючи на посаді Першого віце-прем’єр-міністра 

України сприяв звільненню полонених військовослужбовців в Афганістані.  

Вирішили:  

Звільнити гр.Масика К.І. від сплати пайової участі (внеску) у створенні 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з 

будівництвом індивідуального житлового будинку загальною площею 396,10 

кв.м. на Смородинському узвозі, 6 у Шевченківському районі м. Києв. 

Голосували:    За – 1,               Проти – 8,              Утримались – 4, 

Не голосували – 0. 

Рішення не прийнято. 

 

9. Про розгляд звернення гр. Шорохова О.В. 

Питання: Звільнення від сплати пайової участі (внеску) у створенні соціальної 

та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з будівництвом 



 12 

садового будинку літ. «Г» загальною площею 363,40 кв.м (в т.ч. гаражі площею 

176,90 кв.м) та господарської споруди – сараю літ. «Б» площею забудови 11,89 

кв. м (за даними КМ БТІ) на вул. Садова 1, діл. 51 (с/т «Дружба») у 

Святошинському районі м.Києва. 

Слухали: Інформацію М.Поворозника – директора Департаменту економіки та 

інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації), що сума пайової участі складає 69,86 тис.грн (без ПДВ). 

Вирішили:  

Звільнити гр.Шорохова О.В. від сплати пайової участі (внеску) у створенні 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з 

будівництвом садового будинку літ. «Г» загальною площею 363,40 кв.м  (в т.ч. 

гаражі площею 176,90 кв.м) та господарської споруди – сараю літ. «Б» площею 

забудови 11,89 кв. м (за даними КМ БТІ) на вул. Садова 1, діл. 51 (с/т 

«Дружба») у Святошинському районі м.Києва. 

Голосували:    За – 0,               Проти – 12,              Утримались – 1, 

Не голосували – 0. 

Рішення не прийнято. 

 

10. Про  повторний розгляд звернення гр. Міліневського А.М. від 

02.09.2014  № 08/М-2938 та від 04.04.2013 № 08/М-811. 

Питання: Звільнення від сплати пайової участі (внеску) у створенні соціальної 

та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з будівництвом 

індивідуального житлового будинку літ. «Г» загальною площею 469,90 кв.м (за 

даними БТІ) на вул. Верболозній, 14 в Подільському районі м.Києва. 

Слухали: Інформацію М.Поворозника – директора Департаменту економіки та 

інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації), що сума пайової участі складає 85,23 тис.грн (без ПДВ).  

Виступила: Луценко О.В. – довірена особа гр.Міліневського А.М. з 

інформацією щодо складу сім’ї заявника, середньомісячного доходу родини та 

побутових умов проживання. 

Виступив: Г.Ясинський з пропозицією гр.Міліневському А.М. звернутися до 

комісії за наданням розстрочки щодо сплати пайової участі (внеску) у 

створенні соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва. 

Вирішили:  

1. Звільнити гр.Міліневського А.М. від сплати пайової участі (внеску) у 

створенні соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у 

зв’язку з будівництвом індивідуального житлового будинку літ. «Г» загальною 

площею 469,90 кв.м (за даними БТІ) на вул. Верболозній, 14 в Подільському 

районі м.Києва. 

Голосували:    За – 0,               Проти – 4,              Утримались – 6, 

Не голосували – 3. 

Рішення не прийнято. 

2. Запропонувати гр.Міліневському А.М. розстрочення сплати рівними 

платежами терміном на 1 рік пайової участі (внеску) у створенні соціальної та 
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інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва у зв’язку з будівництвом 

індивідуального житлового будинку літ. «Г» загальною площею 469,90 кв.м (за 

даними БТІ) на вул. Верболозній, 14 в Подільському районі м.Києва. 

Голосували:    За – 9,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 4. 

Рішення  прийнято. 

 

11.Про розгляд звернення КП «Житлоінвестбуд - УКБ» від 08.09.2014                    

№ 114/3902. 

Питання: Зарахування в пайовий внесок при спорудженні будинків №1, №2 та 

№3 вздовж вул. Милославської у Деснянському районі м.Києва суми, що 

відповідає вартості збудованих КП «Житлоінвестбуд - УКБ» поза межами 

земельних ділянок та переданих до комунальної власності міста Києва 

зовнішніх теплових, водопровідних та каналізаційних інженерних мереж. 

Слухали: Інформацію М.Поворозника – директора Департаменту економіки та 

інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації), що орієнтовний розмір пайової участі (внеску) у створенні 

соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури м.Києва по житловому 

будинку №1 складає 3155,38 тис.грн, по житловому будинку №3 складає 

7440,51 тис.грн,  по житловому будинку №2 інформація не надається 

відповідно до звернення ГУ СБУ у м. Києві та Київській області від 15.08.2014 

№ 51/2/1-47292. 

Для розгляду питання до Департаменту економіки та інвестицій  заявником 

надано копії документів: 

- довідка КП «Житлоінвестбуд-УКБ» про вартість побудованих та 

переданих до комунальної власності міста позамайданчикових 

інженерних мереж; 

- розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) від 16.05.2012 № 809 «Про прийняття та 

передачу зовнішньо будинкових інженерних мереж»; 

- акти прийому-передачі основних засобів, що прийняті до комунальної 

власності і передаються у володіння та користування ПАТ «АК 

«Київводоканал» зовнішні каналізаційні мережі згідно розпорядження 

КМДА від 16.05.2012 №809; 

- технічні умови ПАТ «АК «Київводоканал» на каналізування об’єкту по 

вул. Велика Китаївська, 57; 

- технічні умови ПАТ «АК «Київводоканал» на водопостачання об’єкту по 

вул. Велика Китаївська, 57; 

- технічні умови ПАТ «АК «Київводоканал» на каналізування об’єкту по 

вул. М. Шепелєва, 5; 

- розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) від 02.04.2012 № 516 «Про прийняття та 

передачу зовнішньобудинкових інженерних мереж»; 
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- акт приймання-передачі основних засобів, що прийняті до комунальної 

власності і передаються у володіння та користування ПАТ «АК 

«Київводоканал» згідно розпорядження КМДА від 02.04.2012 № 516; 

- технічні умови ПАТ «АК «Київводоканал» на водопостачання об’єкту на 

перетині вул. Алма-Атинської та пров. Сеноманського; 

- розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) від 25.09.2013 № 1665 «Про прийняття 

до комунальної власності територіальної громади міста Києва 

інженерних мереж КП «Житлоінвестбуд-УКБ»; 

- акт приймання-передачі основних засобів, що прийняті до комунальної 

власності і передаються у володіння та користування ПАТ «АК 

«Київводоканал» згідно розпорядження КМДА від 25.09.2013 № 1665; 

- технічні умови ПАТ «АК «Київводоканал» на водопостачання об’єкту на 

перетині просп. Науки, 80 та вул. Адмірала Ушакова, 71; 

- лист ПАТ «АК «Київводоканал» від 28.04.2014 №989/26. 

Виступив: О.Вовченко щодо проведення незалежної експертної оцінки 

вартості переданих переданих КП «Житлоінвестбуд -УКБ» до комунальної 

власності територіальної громади м.Києва зовнішніх теплових, водопровідних 

та каналізаційних інженерних мереж. 

Виступив: В.Білич з інформацією, що до комунальної власності територіальної 

громади м.Києва передано об’єктів будівництва та зовнішніх інженерних 

мереж на загальну суму біля 47 млн.грн, що підтверджується актами 

приймання-передачі. КП «Житлоінвестбуд -УКБ» щороку перераховує 50 % 

частки прибутку до бюджету міста, крім того існує велика заборгованість 

бюджету м.Києва перед комунальним підприємством за попередньо виконані 

роботи. Доповідач зазначив, що згідно чинного законодавства передача мереж 

здійснюється тільки після здачі об’єкта будівництва в експлуатацію та 

отримання поштової адреси. 

Виступив: Г.Ясинський із запитанням щодо правових підстав для зарахування 

зовнішніх інженерних мереж, збудованих за однією адресою в рахунок сплати 

пайової участі по об’єктах будівництва, розташованих за іншими поштовими 

адресами. Тому з метою додаткового вивчення є необхідність перенести 

розгляд питання. 

Виступив: А.Странніков з пропозицією взяти до розгляду звернення               

КП «Житлоінвестбуд -УКБ» та перенести розгляд зазначеного питання на 

наступне засідання постійної комісії. 

Вирішили:  

Взяти до розгляду звернення КП «Житлоінвестбуд -УКБ» щодо зарахування в 

пайовий внесок при спорудженні будинків №1, №2 та №3 вздовж                    

вул. Милославської у Деснянському районі м.Києва суми, що відповідає 

вартості збудованих КП «Житлоінвестбуд -УКБ» поза межами земельних 

ділянок та переданих до комунальної власності міста Києва зовнішніх 

теплових, водопровідних та каналізаційних інженерних мереж. 

Голосували:    За – 11,               Проти – 1,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 
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Рішення  прийнято. 

 

12. Про розгляд звернення ТОВ «Трастбуд» від 10.09.2014 № 3/09. 

Питання:  Перенесення на початок лютого 2015 року сплати всієї 

заборгованості по договору пайової участі №349 від 28.04. 2007 у зв’язку з 

будівництвом житлового будинку з вбудованими приміщеннями та підземним 

паркінгом на перетині вул. Шумського та Березняківської у Дніпровському 

районі м. Києва. 

Слухали: Інформацію М.Поворозника – директора Департаменту економіки та 

інвестицій виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації), що згідно договору пайової участі №349 від 28.04. 2007                      

ТОВ «Трастбуд» перераховано – 531,955 тис.грн.,  згідно додаткової угоди №3  

перераховано – 0,00 тис.грн., заборгованість по додатковій угоді №3 (з 

29.06.2013) – 10278,05 тис.грн (в т.ч. пеня – 1422,81 тис.грн). Додатковий 

пайовий внесок у зв’язку із коригуванням проекту становить  – 2624,34 тис.грн. 

Для розгляду питання до Департаменту економіки та інвестицій  заявником 

надано копії: 

- календарний графік виконання робіт з реалізації проекту – введення в 

експлуатацію всіх пускових комплексів у лютому 2015 року; 

- довідка від 04.09.2014 №1/09 щодо стану реалізації проекту; 

- довідка про вартість загальноміських позамайданчикових інженерних 

мереж, видана ТОВ «Київміськбуд»; 

- технічні умови на будівництво інженерних мереж; 

- фотофіксація об’єкту; 

- баланс та звіти про фінансові результати товариства за 2011 рік, 2012 рік, 

2013 рік та І квартал 2014 року; 

- зведений та локальний кошторис на будівництво поза майданчикових 

мереж водопроводу та теплопостачання. 

Виступив: Г.Ясинський з пропозицією перенести розгляд звернення з метою 

додаткового вивчення питання. 

Вирішили:  

Взяти до розгляду та перенести на наступне засідання постійної комісії розгляд 

звернення ТОВ «Трастбуд»  щодо відстрочення на початок лютого 2015 року 

сплати всієї заборгованості по договору пайової участі №349 від 28.04. 2007 у 

зв’язку з будівництвом житлового будинку з вбудованими приміщеннями та 

підземним паркінгом на перетині вул. Шумського та Березняківської у 

Дніпровському районі м. Києва. 

Голосували:    За – 9,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 4. 

Рішення  прийнято. 

 

13. Про проект розпорядження Київського міського голови «Про 

вирішення у 2014 році фінансових питань». (кошти у сумі 401 406,50 грн.) 
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Слухали: Інформацію А.Страннікова  щодо проекту розпорядження 

Київського міського голови «Про вирішення у 2014 році фінансових питань». 

Вирішили:  
Погодити проект розпорядження Київського міського голови «Про вирішення у 

2014 році фінансових питань». (кошти у сумі 401 406,50 грн.) 

Голосували:    За – 12,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 1. 

Рішення  прийнято. 

 

 

14. Про проект розпорядження Київського міського голови «Про 

вирішення у 2014 році фінансових питань». (кошти у сумі 226 137,09 грн.) 

 

Слухали: Інформацію А.Страннікова  щодо проекту розпорядження 

Київського міського голови «Про вирішення у 2014 році фінансових питань». 

Вирішили:  
Погодити проект розпорядження Київського міського голови «Про вирішення у 

2014 році фінансових питань». (кошти у сумі 226 137,09 грн.) 

Голосували:    За – 12,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 1. 

Рішення  прийнято. 

 

 

15. Про погодження розпорядження виконавчого органу Київради 

(Київської міської державної адміністрації)  від 08.09.2014 № 991 «Про 

перерозподіл видатків бюджету міста Києва, передбачених Департаменту 

охорони здоров’я виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації)  на 2014 рік». 

 

Слухали: В.Вакаренко – заступника директора Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації) щодо 

розпорядження виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації)  від 08.09.2014 № 991 «Про перерозподіл видатків бюджету міста 

Києва, передбачених Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації)  на 2014 

рік». 

Доповідач зазначила, що даним розпорядженням пропонується затвердити 

перерозподіл видатків споживання у сумі 3 674,1 тис. грн.,  передбачених 

Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації) на 2014 рік у загальному фонді 

бюджету міста Києва в межах загального обсягу бюджетних призначень, 

шляхом зменшення видатків споживання по кодах тимчасової класифікації 

видатків та кредитування місцевих бюджетів: 080204 

«Санаторії для хворих на туберкульоз» на суму 1 183,4 тис. грн., 080205 
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«Санаторне лікування дітей та підлітків із соматичними захворюваннями (крім 

туберкульозу) » на суму 2 490,7 тис. грн.., та збільшення видатків споживання 

по кодах тимчасової класифікації видатків та кредитування місцевих бюджетів: 

081002 «Інші заходи охорони здоров’я» на суму 3 674,1тис. грн.  

 Затвердити перерозподіл видатків бюджету розвитку у сумі 135,0 тис. грн., 

передбачених Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) на 2014 рік у 

спеціальному фонді бюджету міста Києва (бюджету розвитку) в межах 

загального обсягу бюджетних призначень, шляхом зменшення видатків 

бюджету розвитку по кодах тимчасової класифікації видатків та кредитування 

місцевих бюджетів: 080204 «Санаторії для хворих на туберкульоз» на суму    

50,0 тис. грн. 080205 «Санаторне лікування дітей та підлітків із соматичними 

захворюваннями (крім туберкульозу)» на суму 85,0 тис. грн. та збільшення 

видатків споживання по кодах тимчасової класифікації видатків та 

кредитування місцевих бюджетів: 080101 «Лікарні» на суму 135,0 тис. грн.  

Вирішили:  

Погодити розпорядження виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації)  від 08.09.2014 № 991 «Про перерозподіл видатків 

бюджету міста Києва, передбачених Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)  на 2014 рік». 

Голосували:    За – 11,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 

Рішення  прийнято. 

 

 

16. Про погодження розпорядження виконавчого органу Київради 

(Київської міської державної адміністрації) від 08.09.2014 № 992 «Про 

перерозподіл видатків бюджету міста Києва, передбачених Департаменту 

охорони здоров’я виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації)  на 2014 рік». 

 

Слухали: В.Вакаренко – заступника директора Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації) щодо 

розпорядження виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації)  від 08.09.2014 № 992 «Про перерозподіл видатків бюджету міста 

Києва, передбачених Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації)  на 2014 

рік». 

Доповідач зазначила, що даним розпорядженням пропонується Затвердити 

перерозподіл видатків споживання у сумі 15 851,0 тис. грн, передбачених 

Департаменту охорони здоров’я виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації) на 2014 рік у загальному фонді 

бюджету міста Києва в межах загального обсягу бюджетних призначень, 

шляхом зменшення видатків споживання по кодах тимчасової класифікації 
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видатків та кредитування місцевих бюджетів: 080101 «Багатопрофільна 

стаціонарна медична допомога населенню» на суму  8 631,3 тис. грн., 080102 

«Багатопрофільна медична допомога населенню, що надається 

територiальними медичними об`єднаннями» на суму 612,6 тис. грн. , 080201 

«Спецiалiзована стаціонарна медична допомога населенню»  на суму 3 101,7 

тис. грн,  080203 «Лікарсько-акушерська допомога вагітним, породіллям та 

новонародженим» на суму 1 713,4 тис. грн, 080204 

«Санаторії для хворих на туберкульоз» на суму 61,9 тис. грн., 080205 

«Санаторне лікування дітей та підлітків із соматичними захворюваннями (крім 

туберкульозу)» на суму 57,2 тис. грн, 080207 «Медико-соціальний захист дітей-

сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування» на суму 378,7 тис. грн, 

080208 «Створення банків крові та її компонентів» на суму 343,8 тис. грн., 

080209 «Надання швидкої та невідкладної медичної допомоги населенню» на 

суму 1,0 тис. грн., 080300 «Амбулаторно-полiклiнiчна допомога населенню» на 

суму 462,2 тис. грн., 080400 «Спеціалізована амбулаторно-полiклiнiчна 

допомога населенню» на суму 455,2 тис. грн., 080500 «Надання 

стоматологічної допомоги населенню» на суму 32,0 тис. грн., та збільшення 

видатків споживання по кодах тимчасової класифікації видатків та 

кредитування місцевих бюджетів: 081002 «Інші заходи в галузі охорони 

здоров’я» на суму 2 659,8 тис. грн, 081009 «Забезпечення централізованих 

заходів з лікування хворих на цукровий та нецукровий діабет» на суму            

13 191,2 тис. грн.  

Вирішили:  

Погодити розпорядження виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації)  від 08.09.2014 № 992 «Про перерозподіл видатків 

бюджету міста Києва, передбачених Департаменту охорони здоров’я 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)  на 2014 рік». 

Голосували:    За – 11,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 

Рішення  прийнято. 

 

  

17. Про проект рішення «Про заборону припинення електро-, тепло-, водо- 

та газопостачання навчальним закладам та закладам охорони здоров’я  та 

соціальної сфери комунальної форми власності міста Києва»  

 

Слухали: Інформацію В.Онуфрійчука  щодо проекту рішення «Про заборону 

припинення електро-, тепло-, водо- та газопостачання навчальним закладам та 

закладам охорони здоров’я  та соціальної сфери комунальної форми власності 

міста Києва». 

Доповідач  зазначив, що прийняття даного проекту рішення пов’язане з метою 

недопущення відключення електро, тепло-, водо- та газопостачання у 

навчальних закладах та закладах охорони здоров'я міста Києва у разі 

виникнення заборгованості за спожиті комунальні послуги і енергоносії, 
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уникнення техногенної небезпеки в приміщеннях навчальних закладів та 

закладів охорони здоров'я комунальної власності територіальної громади 

м.Києва, забезпечення сталого, безперервного надання освітніх та медичних 

послуг. Також додав, що зазначене рішення приймається з метою забезпечення 

безперервної роботи навчальних закладів та закладів охорони здоров'я м.Києва 

та сталого отримання населенням освітніх та медичних послуг. 

Виступив: А.Странніков із пропозицією підтримати запропонований проект 

рішення. 

Вирішили: 

Підтримати проект рішення «Про заборону припинення електро-, тепло-, водо- 

та газопостачання навчальним закладам та закладам охорони здоров’я  та 

соціальної сфери комунальної форми власності міста Києва»  

Голосували:    За – 10,               Проти – 0,              Утримались – 1, 

Не голосували – 2 . 

Рішення  прийнято. 

 

18. Про проект рішення «Про прийняття до комунальної власності 

територіальної громади міста Києва автотранспортного комплексу з 

об’єктами обслуговування на вул. Пухівській, 4». 

 

Слухали: Інформацію В.Гончарова щодо проекту рішення «Про прийняття до 

комунальної власності територіальної громади міста Києва автотранспортного 

комплексу з об’єктами обслуговування на вул.Пухівській, 4». 

Доповідач  зазначив, що автотранспортний комплекс побудований компанією 

«Епіцентр К» в рамках Інвестиційного конкурсу по залученню інвестора до 

будівництва торгівельного комплексу та метою прийняття даного рішення є 

покращення інженерно-транспортної інфраструктури міста Києва, шляхом 

створення на ж/м Троєщина власного комунального транспортного 

підприємства з перевезення пасажирів на базі нового автотранспортного 

комплексу на вулиці Пухівській, 4. 

Також зауважив, що на виїзному засіданні постійної комісії Київської міської 

ради з питань транспорту та зв’язку даний проект рішення був підтриманий без 

зауважень. 

Виступив: А.Странніков із пропозицією підтримати запропонований проект 

рішення. 

Вирішили: 

Підтримати проект рішення «Про прийняття до комунальної власності 

територіальної громади міста Києва автотранспортного комплексу з об’єктами 

обслуговування на вул. Пухівській, 4». 

Голосували:    За – 12,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 1 . 

Рішення  прийнято. 
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19. Про проект рішення «Про створення центрального реєстру 

інвестиційних зобов’язань в м. Києві». 

 

Слухали: Інформацію О.Грановського щодо проекту рішення «Про створення 

центрального реєстру інвестиційних зобов’язань в м. Києві». 

Доповідач  зазначив, що необхідністю прийняття даного проекту є створення 

центрального реєстру виконання інвестиційних зобов’язань забудовників з 

метою належного адміністрування щодо виконання забудовниками 

інвестиційних зобов’язань в повному обсязі, започаткування прозорого 

нарахування їх обсягів та прийняття до виконання, впровадження 

централізованої статистики щорічного нарахування та виконання інвестиційних 

зобов’язань, налагодження ефективної претензійної роботи щодо виконання 

інвестиційних зобов’язань забудовниками. 

Виступив: О.Вовченко із пропозицією підтримати даний проект рішення, з 

подальшим відпрацюванням даного проекту рішення на робочій групі, яка 

створюється зазначеним проектом рішення, зі складу членів постійної комісії 

Київської міської ради з питань бюджету та соціально-економічного розвитку 

та постійної комісії Київської міської ради з питань земельних відносин, 

містобудування та архітектури. 

Також запропонував свою кандидатуру до зазначеної вище робочої групи. 

Виступив: Г.Ясинський із пропозицією підтримати зазначений проект 

рішення, виключити із п.3 проекту рішення слова стосовно щорічного 

нарахування пайових внесків та запропонував свою кандидатуру до складу 

робочої групи. 

Виступив: В.Гацько із пропозицією у пункті 1 даного проекту рішення після 

слова «створити» додати слово «публічний», відповідні зміни відобразити в 

назві даного проекту рішення. 

Виступив: В.Білич із зауваженням, чи враховується принцип комерційної 

таємниці.  

Виступив: А.Странніков із пропозицією обмеження доступу до інформації, яка 

носить державний, комерційний або службовий характер.  

Виступив: В.Гончаров із пропозицію включити його кандидатуру до складу 

робочої групи. 

Виступив: В.Репік – директор Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) із пропозицією доручити 

Департаменту економіки та інвестиції виконавчого органу Київради (Київської 

міської державної адміністрації) подати на розгляд постійної комісії Київради з 

питань бюджету та соціально-економічного розвитку проект рішення яким 

створюється даний реєстр та затверджується порядок його введення, а після 

створювати робочу групу. 

Виступив: О.Грановський  із підтримкою пропозиції щодо включення 

представників Департаменту економіки та інвестиції виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) до робочої групи. 

Виступив: А.Странніков з пропозицією включити до складу робочої групи 

представників Департаменту фінансів виконавчого органу Київради (Київської 
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міської державної адміністрації) та Департаменту економіки та інвестиції 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації). 

Вирішили:  

1) Доручити Департаменту економіки та інвестиції виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) надати пропозиції щодо 

організації проведення реєстру інвестиційних зобов'язань в м. Києві до 

постійної комісії Київради з питань бюджету та соціально-економічного 

розвитку. 

2)  Створити окрему робочу групу у складі наступних членів постійної комісії 

Київради з питань бюджету та соціально-економічного розвитку: 

О.Грановський - голова робочої групи 

О.Вовченко; 

Г.Ясинський; 

І.Косіченко; 

В.Гончаров; 

із залученням представників Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації), Департаменту економіки 

та інвестиції виконавчого органу Київради (Київської міської державної 

адміністрації). 

3) Повернутися до розгляду проекту рішення  «Про створення центрального 

реєстру інвестиційних зобов’язань в м. Києві». 

Голосували:    За – 11,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 2. 

Рішення  прийнято. 

 

 

20. Про виконання  протокольного доручення № 7 постійної комісії 

Київради з питань бюджету та соціально-економічного розвитку  щодо 

вирішення питання погашення заборгованості перед ТОВ «Львівські 

автобусні заводи». 

 

Слухали: Інформацію О.Крижанівської - представника КП «Київпастранс» 

щодо погашення заборгованості перед ТОВ «Львівські автобусні заводи» щодо 

погашення заборгованості перед ТОВ «Львівські автобусні заводи».  

Доповідач поінформувала, що згідно контракту №06/80-12 від 21.05.2012 ТОВ 

«Львівські автобусні заводи» відвантажили 17 одиниць тролейбусів Е-301 на 

суму 62,9 млн.грн. Виробництво тролейбусів було здійснено за рахунок  

залучених кредитних коштів. 

Виступив: В.Репік – директор Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) із зауваженням щодо 

договору який підписано між двома підприємствами без погодження з 

Київською міською державною адміністрацією.  

Виступив: А.Странніков із поправкою, що у 2012 році перед проведенням 

ЄВРО-2012 в терміновому порядку вирішувалось питання закупки 

автотранспорту для м.Києва. 
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Виступив: О.Вовченко із запитанням, чи є в нас інформація хто є власником 

ТОВ «ЛАЗ». 

Виступив: О.Грановський із запитанням чи були повноваження директора КП 

«Київпастранс» у підписанні даного договору. 

Виступив: В.Репік – директор Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації) із роз’ясненням стосовно 

повноважень директора КП при укладанні договорів  в рамках фінансово-

господарської діяльності підприємства. 

Виступив: О.Бортник – директор Департаменту транспортної інфраструктури  

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації) із 

пропозицією підписати мирову угоду між КП «Київпастранс» та ТОВ «ЛАЗ». 

Виступив: А.Странніков із пропозицією створити робочу групу у складі 

Департаменту фінансів виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації), Департаменту транспортної інфраструктури 

виконавчого органу Київради (Київської міської державної адміністрації),  КП 

«Київпастранс» та представника ТОВ «ЛАЗ» для детального вирішення даного 

питання.    

Вирішили:  

1) Перенести розгляд питання погашення заборгованості перед ТОВ «Львівські 

автобусні заводи». 

2) Доручити робочій групі у складі Департаменту фінансів виконавчого органу 

Київради (Київської міської державної адміністрації), Департаменту 

транспортної інфраструктури виконавчого органу Київради (Київської міської 

державної адміністрації),  КП «Київпастранс» та представника ТОВ «ЛАЗ» 

протягом двох тижнів доопрацювати питання для його повторного розгляду на 

засіданні постійної комісії Київради з питань бюджету та соціально-

економічного розвитку. 

Голосували:    За –10,               Проти – 0,              Утримались – 0, 

Не голосували – 3. 

Рішення  прийнято. 
 

 

   

 

Голова комісії                                                А.Странніков 

 

 

 

Секретар комісії            Г.Ясинський 

 
 


